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Dagsorden  

På bakgrunn av Vedtekter for Vind IL §13-16 foreslås følgende 

dagsorden: 

1. Godkjenne stemmeberettigede 

2. Vedtakelse av forretningsorden 

3. Godkjennelse av innkalling 

4. Godkjennelse av saksliste 

5. Valg av årsmøtedirigent 

6. Valg av årsmøtets sekretær 

7. Valg av 2 desisorer til å signere årsmøteprotokoll 

8. Behandle årsberetninger 

9. Behandle regnskap for 2018 

10. Noter til regnskapet 

11. Behandle balanse for 2018 

12. Kontrollkomiteens beretning 

13. Uttalelse fra ledelsen i vedr. regnskapet 

14. Revisors beretning 

15. Behandle innkomne forslag 

16. Fastsette medlemskontingent for 2019 

17. Organisasjon 

18. Oversikt æresmedlemmer i Vind IL 

19. Behandle idrettslagets budsjett for 2019. 

20. Valg 
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1. Godkjenne stemmeberettigede. 

 

2. Godkjennelse av innkalling. 

a. Styrets forslag: Innkallingen godkjennes. 

 

3. Godkjennelse av saksliste. 

a. Styrets forslag: Innkallingen godkjennes. 

 

4. Vedtakelse av forretningsorden. 

a. Styrets forslag: Forretningsorden godkjennes. 

 

5. Valg av årsmøtedirigent. 

a. Styrets forslag: Øystein Schjellerud. 

 

6. Valg av årsmøtets sekretær. 

a. Styrets forslag: Ketil Gjerde. 

 

7. Valg av 2 desisorer til å signere årsmøteprotokoll. 

a. Velges blant de fremmøtte på årsmøtet. 
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8. Årsberetninger 
a) Hovedstyret 

 

 

Styret 
Styret har i 2018 bestått av: 

Leder Richard Søfteland Jensen 

Nestleder Jogrim Ristebråten 

Leder fotball Eivind Merok 

Leder ski Pernilla Egedius 

Leder anlegg Anders Myhre 

Leder aktivitet Arnstein Kolve 

Styremedlem Jens Petter Markestad 

Styremedlem Jon Nikolai Rønningen 

Varamedlem Ole Henrik Evensen 

Varamedlem Knut Arild Bakke 

Varamedlem Morten Stenvold 

 

Styret har i 2018 hatt 12 styremøter og behandlet 119 saker. 

Generelt 

2018 har i likhet med de foregående år vært et svært aktivt år for Vind Idrettslag både 
sportslig og anleggsmessig. 

Idrettslaget opplever fremdeles økning i medlemsmassen, og stadig flere benytter 
anleggene på Vind året rundt. Vind Idrettslag som definert breddeidrettslag tilbyr en 
trygg, god og solid arena for idrettsutøvelse og utvikling av ferdigheter, samt en 
sosial møteplass for både små og store. Det er lov å være god 09 det er lov å være 
med. Flest mulig lengst mulig er fortsatt den bærende visjonen og målsetningen i alt 
arbeidet som utføres på Vind. 



Side 6 
 

Anlegget på Vindplassen fylles med aktivitet hver eneste dag gjennom hele året. Den 
organiserte aktiviteten gjennom det tilbud Vind Idrettslag gir medlemmene utgjør 
stadig den vesentligste del av aktiviteten. Det foregår imidlertid også mye god og viktig 
uorganisert aktivitet på anlegget, dvs. den aktiviteten som ivrige barn, unge og voksne 
selv tar initiativ til, og som ytterligere bidrar til utvikling av ferdigheter og sosialt 
felleskap. Vi tolker dette som at medlemmene og andre av bydelens og byens 
befolkning trives på Vindplassen, og som et uttrykk for at klubben har leverer et godt 
aktivitetstilbud til mange. 

Klubbens mål er å stadig vedlikeholde og utvikle gode aktivitets- og treningstilbud til 
medlemmene, og legge til rette for at stadig flere barn, unge og deres foresatte vil 
velge å delta i og bidra til klubbens aktiviteter på fritiden. 

Medlemstall 

Pr 31.12.2018 hadde Vind Idrettslag 1220 medlemmer, hvorav 900 aktive, og er ifølge 
idrettskretsen fremdeles Opplands største idrettslag. 

Bemanning 

Idrettslagets administrasjon har i 2018 bestått av daglig leder Ketil Gjerde 
(100% stilling), markedssjef Andreas Lotterud (100% stilling), økonomiansvarlig 
Kolbjørn Asphaug (20% stilling), kontor/administrasjon Renata Bolek (50 % 
stilling) 

FFO/Akademileder Thomas Andersen (70 % stilling) og vaktmester Rune Stenvold 
(25% stilling). Sistnevnte har fratrådt sin stilling som vaktmester 1.10.2018. Vind 
Idrettslag takker Rune for hans innsats som idrettslagets vaktmester. Vi er glade for 
at han fremdeles er aktiv bidragsyter som frivillig rundt klubbens A- lag. Rune 
Mørkved har tiltrådt 25% stilling (midlertidig engasjement) samtidig med at Rune 
Stenvold sluttet. 

Administrasjonen er fremdeles det viktige navet i klubbens daglige og løpende 
virksomhet. De ansatte i Vind Idrettslag gjør fortsatt en svært god jobb for klubben, 
og gir et meget godt og viktig bidrag til planlegging, tilrettelegging, gjennomføring og 
drift av alle våre aktiviteter, både sommer og vinter. De styrker vår organisasjon på 
en positiv måte, og deres arbeid knyttet til aktivitet, arrangement, anlegg, økonomi, 
marked, organisasjon mv. er avgjørende for at klubben skal driftes på en forsvarlig og 
god måte. 

Ketil Gjerde har nå hatt stillingen som klubbens daglige leder i om lag 2,5 år. Ketil har 
i denne perioden satt et tydelig preg på driften og organiseringen av Vind Idrettslag. 
Han har en betydelig arbeidskapasitet, og viser et glødende engasjement for laget, 
dets medlemmer og aktiviteten vår. 

Kolbjørn Asphaug har i år som tidligere år hatt full kontroll på økonomien, bilagene 
og regnskapene, i tillegg til en rekke andre oppgaver han jevnlig utfører både som 
ansatt og frivillig hos oss. Kolbjørn har nå — etter oppnådd pensjonsalder - trappet 
noe ned på stillingsprosenten, og har noen færre dager på kontoret pr uke. Han har 
— til vår store glede - fremdeles ønske om og motivasjon til å fortsatt jobbe for oss. 
Kolbjørn er rett og slett en uvurderlig ressurs for idrettslaget. 
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Andreas Lotterud har i 2018 fortsatt arbeidet med å kontinuerlig utvikle og forbedre 
stillingen som markeds- og arrangementsansvarlig. I løpet av 2018 er innholdet i 
stillingen hans endret til en stilling som markedssjef. Dette i erkjennelsen av at 
markedsdelen av den opprinnelige stillingen utgjør en svært viktig del for klubbens 
drift og økonomi, og slik at arrangementsdelen av stillingen i større grad overføres til 
hhv. øvrige i administrasjonen og dugnadsapparatet i klubben, dog slik at det 
overordnede arrangementsansvaret inntil videre ligger hos Andreas. Andreas er en 
betydelig ressurs for klubben, og har i 2018 fortsatt å tilføre oss betydelig verdi både 
økonomisk, administrativt og på det menneskelige plan. 

Renata Bolek har i 2018 tiltrådt stiling som kontor/administrasjonsansvarlig hos. Hun 
har overtatt en rekke av de kontor- og administrasjonsoppgaver som tidligere har 
ligget hos Kolbjørn, i tillegg til at hun også har overtatt/utfører en rekke administrative 
oppgaver for de øvrige i administrasjonen. Renata er meget samvittighetsfull og dyktig 
i jobben, og er blitt en viktig del av vår daglige drift. 

Thomas Andersen har sørget for at Vind Idrettslag også i 2018 har levert et svært god 
FFO/Akademitilbud til unge, lovende fotballspillere. 

I tillegg har vi også i 2018 hatt hjelp av ressursgruppa med evig unge Kåre Martinsen 
nylig fylt 80 år - i spissen, og som på sedvanlig vis har levert en anselig mengde 
dugnadstimer på Vindplassen, ikke minst ved å vedlikeholde og utvikle anlegget 
vårt, opp/nedrigging av skistadion mv. Ressursgruppa fortsetter å tilføre idrettslaget 
store verdier hvert eneste år og sparer oss for store kostnader, samtidig som 
deltakerne i gruppa synes å ha en trivelig og sosial møteplass knyttet til 
dugnadsaktiviteten. Vind Idrettslag er svært takknemlig for deres uvurderlige 
innsats. 

Økonomi 

Økonomien i klubben er god, og styret kan også i år presentere et overskudd. Vi har 
gjennomgående i løpet av 2018 hatt en tilfredsstillende likviditet som sikrer at idrettslaget 
er i stand til å gjøre opp sine løpende forpliktelser, og vi har en solid egenkapital. Dette 
takket være bla. god økonomistyring, godt gjennomførte arrangementer, planmessig 
sponsorarbeid og økte inntekter i form av stadig økende medlemsantall. 

God og solid økonomi er bærebjelken for all aktivitet i klubben, og et av de aller 
viktigste fokusområdet for klubbens styre og administrasjon gjennom året. 
Opprettholdelse, utvikling og utvidelse av aktivitetstilbudet avhenger av kontinuerlig 
jobbing med inntektsbringende tiltak. I Vind Idrettslag ønsker vi i størst mulig grad å 
benytte medlemmenes dugnadsvilje og innsats i tilknytning til ulike 
inntektsbringende arrangementer knyttet til klubbens aktivitet. Vi opplever å ha 
lykkes godt med dette, og er svært glade for det engasjement og den entusiasme 
som vises blant medlemmene for å bidra til gode og inntektsbringende 
arrangementer for klubben. 

Organisasjon 

Vind består av et hovedstyre og 6 undergrupper; Anlegg, Økonomi, Organisasjon, 
Langrenn, Fotball, herunder vårt Unified-lag, samt Aktivitet herunder amerikansk 
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fotball (inkludert Cheerdance), truger og bordtennis. Organiseringen med 
undergrupper - slik det ble vedtatt av årsmøtet i mars 2018 - har fungert bra, og det 
arbeides kontinuerlig med å tilpasse og forbedre organisasjonen slik at denne skal 
fungere best mulig til de oppgaver, aktiviteter og arrangementer som til enhver tid 
skal utføres og gjennomføres i Vind Idrettslag. 

De ulike gruppene tar ansvar for sine aktiviteter og arrangementer, og gjennomfører 
disse på en profesjonell måte. Alle verv i klubben er besatt, og det er med glede vi kan 
konstatere at så mange er positive og villige til å påta seg verv og oppgaver for 
klubben. Dette innebærer at oppgaver blir spredt på flere personer, samtidig som 
klubben leverer bedre aktivitetstilbud og arrangementer til utøverne. 

Fotballfritidsordning og akademi 

Fotballfritidsordning (FFO og Akademi) har siden oppstarten høsten 2013 blitt løpende 
utviklet og forbedret som et ekstra aktivitets- og treningstilbud for stadig flere utøvere i 
alderen 7 til 12 år. Ved utløpet av 2018 hadde Vind Idrettslag 125 registrerte deltakere i 
fotballfritidsordningen, og tilbudet er definitivt kommet for å bli! FFO/akademi gir et godt 
ekstratilbud til ivrige fotballspillere, og har åpenbart bidratt til å øke interessen for, og heve 
kvaliteten på våre unge, lovende fotballspillere. 

FFO-leder Thomas, alle trenere, samt øvrige bidragsytere gjør en flott jobb med alt 
fra transport, matservering, samt planlegging og gjennomføring av gode 
treningsøkter for alle deltakerne. 

Aktivitet 
Hver undergruppe for aktivitet avgir sine egne årsberetninger med oppsummering av deres 
respektive aktiviteter i 2017. 

Aktivitetstilbudet i klubben ble i løpet av 2017 utvidet med egen bordtennisgruppe. 

Aktiviteten i bordtennisgruppa har gjennom 2018 holdt seg på et stabilt nivå med ca 
3540 aktive utøvere som deltar i gruppas trenings- og kamp/turneringsaktivitet. 

Videre har aktiviteten Cheerdance som er «avart» av Cheerleading, vist seg som et 
populært tilskudd til klubbens totale aktivitetstilbud. Ved utløpet av 2018 har det vært 
et stabilt deltakerantall på treningene på 14 utøvere. Organisatorisk ligger denne 
gruppen under Gjøvik Swans, og aktiviteten ledes av to unge, men dyktige trenere: 
Sunniva Simensen og Martine Havikhagen Nilsen. 

Vind Idrettslag bruker relativt store ressurser på en daglig administrasjon som sørger 
for de daglige gjøremål, nødvendig oppfølging og kontroll knyttet til drift, 
vedlikehold, arrangement mv. Det er imidlertid slik at all vår aktivitet er, og skal være 
bygget på dugnadsinnsatsen fra våre mange frivillige trenere, lagledere, 
foreldrekontakter, foreldre/foresatte m.fl. Uten innsatsen til de mange engasjerte og 
positive frivillige ville vi ikke klart å tilby et så bredt og kvalitativt godt aktivitetstilbud 
til våre medlemmer. 
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Styret vil også i år rette en STOR takk til de ulike arrangementskomiteer og alle øvrige 
frivillige som gjør det mulig for Vind Idrettslag å levere aktiviteter og arrangementer 
i et slikt omfang og med en slik solid kvalitet som det blir gjort på Vind! 

Vi har stadig behov for flere bidragsytere til aktiviteten, og ønsker velkommen alle 
som ønsker å bidra til gjennomføring og utvikling av vårt aktivitetstilbud, enten det er 
som trener, lagleder, dugnadsansvarlig på lag/treningsgruppe, medlem i 
styre/undergruppe etc. Intet bidrag er for lite, så ta kontakt hvis du ønsker å bidra og 
delta i et hyggelig og sosialt fellesskap! 

Kommunikasjon 
Vår viktigste kommunikasjonskanal er hjemmesiden vår. I løpet av 2018 har 
hovedstyret besluttet å gjennomføre skifte av medlemssystem. Leverandøren som er 
valgt er Rubic AS, og det pågår i disse dager utrulling av dette systemet i 
medlemsmassen, lag og undergrupper. Vi håper og tror at dette systemet vil bidra til 
å forenkle og forbedre kommunikasjon og prosesser i klubbens daglige drift. Ved 
skifte av denne type kjernesystemer må man forvente noen «barnesykdommer», 
men vi håper på tålmodighet og samarbeidsvilje i organisasjonen og 
medlemsmassen, slik at systemet er oppe og går så snart som mulig som klubbens 
primære kommunikasjons- og administrasjonsplattform. 

Som et supplement til hjemmesiden har Vind fortsatt egen Facebook-side som 
kommunikasjonskanal. Det er i tillegg opprettet en egen Facebook side for 
Multisporthallprosjektet. 

Klubbprofil og klubbtilhørighet 
Vind Idrettslag har i 2018 fortsatt arbeidet med å videreutvikle og bygge en tydelig og solid 
klubbprofil. Vind Idrettslags identitet er nært forbundet med klubbfargene orange og blått, 
som benyttes på alt fra utøverdrakter, treningstøy og annet profileringsmateriale. Nye 
flotte fotballdrakter, til alle fotballag ble tatt i bruk ved sesongstart 2018. I tillegg nye 
konkurransedresser til langrenn og Cheerdance til sesongen 2018/19. Felles for alle er at 
disse har blitt svært godt tatt imot og viser en tydelig og lett gjenkjennelig Vind-profil! 

1 2018 er det som tidligere år gjennomført flere arrangementer for å utvikle, styrke 
og forbedre medlemmenes klubbtilhørighet og klubbfølelse. Her nevnes særlig 
"Kick-off» som markering av start på fotballsesongen, langrenn-samling på 
Gomobu på Vaset, helgetur for ressursgruppa til Molde som gode eksempler. Det 
er stor aktivitet både på konkurranse- og treningssamling fronten i alle idretter. 

Dette er noe å bygge videre på, og vi håper at vi også i tiden fremover kan gjenta 
lignende samlende aktiviteter for våre aktive, frivillige og samarbeidspartnere. 

Anlegg 

Vedlikehold og utvikling/forbedring av anlegg og utstyr på Vindplassen er en kontinuerlig 
oppgave. Anlegget utvikles og forbedres løpende, og dette arbeidet har også i 2018 vært en 
omfattende og ressurskrevende oppgave for administrasjon og frivillige. I løpet av 2018 er 
bl.a. følgende tiltak/investeringer gjort; 
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 Vedlikehold av tur- og skiløyper. 

 Ombygging av scootergarasje. 

 Omlegging av skiløyper og stadion som forberedelse til bygging av GOBB 
arena.  Reparasjon av slitte felt på kunstgressbanen. 

 Traktor: Havari av girkassen til kraftuttak foran. (delvis dekket av 
maskinskadeforsikring) 

 Store skader på gjerde, nett på kunstgressbanen og på fotballmål som følge av 
de store snømengdene vinteren 2017/18. 

 Vind Bussen ble levert i mai 2018, og benyttes til FFO kjøring samt til grupper 
og lag som skal på forskjellige arrangementer. 

Anleggsgruppa og ressursgruppa er uunnværlige bidragsytere gjennom sitt arbeid 
med løpende vedlikehold, rigging og klargjøring av anlegget før og etter 
skisesongen, brøyting, løypekjøring, banevedlikehold mv. Deres innsats er helt 
avgjørende for all aktivitet i klubben. 

Multisporthall — GOBB Arena 
Prosjekt «Multisporthall» er fremdeles aktivt og i god fremdrift. 

En viktig milepæl ble nådd da hovedstyret i mai 2018 - etter gjennomført 
anbudskonkurranse og forhandlinger - ble inngått totalentreprisekontrakt med Hugaas 
Entreprenør AS. 

Prosjektet ble fullfinansiert sommeren 2018 etter en solid sluttspurt mot lokalt 
næringsliv og andre bidragsytere som ønsker a være med på å realisere prosjektet. 

Særlig fremheves Gjøvik og Omegn Boligbyggelag («GOBB») som gikk inn som 
anleggets hovedsponsor og kjøpte rettighetene til arenanavnet, som nå er GOBB 
Arena. 

Til tross for at det - ikke helt uventet - har blitt en forskyvning i fremdriftsplanen, nå 
til slutt ved en forsinkelse knyttet til den kommunale reguleringsprosessen. Det 
styres nå mot byggestart rett etter påske, dvs. i slutten av april 2019. 

Til slutt en takk 

Aktivitets- og treningstilbudet i Vind er ikke mulig å gjennomføre uten den innsats som 
ytes gjennom hele året, og de utallige arbeidstimer som legges ned av trenere, lagledere, 
foreldrekontakter, foreldre/foresatte, kioskansvarlige, ressursgruppa m.fl. 

Takk til alle dere som bidrar - dere er fundamentet i klubben vår, og dere bidrar alle 
til at Vind er en trygg og god møteplass, som det er verdt å bruke fritida si på! Vi har 
plass til flere! 

Gjøvik, mars 2018 
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b) Langrennsgruppa 

 

 

 

Vind Idrettslag 

 Årsrapport Langrenn 

2018 
 

 

 



 

1. Årsmelding  
Antall aktive 

• 104 (81 utøvere /23 ledere) pr 31.12.18 
Skileik (7-9 år) 25 utøvere 

Gruppe 4 (10 år) 12 utøvere 
Gruppe 5 (11-12 år) 27 utøvere 

Gruppe 6 (13-15 år) 10 utøvere 
Junior/senior  9 utøvere 
 

• Langrenn har 17 trenere og 6 foreldrekontakter. 
6 trenere har trener 1 utdanning i tillegg har 2 av dem trener 2 utdanning, 

Langrenn har et sportslig utvalg som består av 1 trenere fra hver av 
gruppene skileik, gruppe 4,5 og 6. 

Treninger følger skiforbundets utviklingstrapp og er organisert etter gitte 
anbefalinger.  
 

• Rekruttering - Innfør sesong 2018/2019 var det felles informasjon med 
fotball for 1.e klassinger. I tillegg blir det informert om treningstilbudet på 

premieutdeling for klubbrenn i slutten av sesongen. Treningsgruppe skileik 
har økt fra høsten 2018. Dessverre har det også vært frafall, de er ulike 
årsaker til frafall men en viktig årsak er at venner slutter og at man ønsker å 

satse på en annen idrett. 
 

Sportslig aktivitet 
Langrenn har 4 treningsgrupper for alder 7-15 år. Eldre utøvere kan delta på 

treninger med den eldste gruppa. 
Skileik – oppstart uke 41, en trening pr uke (mandager) 
Gruppe 4 – sporadiske treninger gjennom sommer og tidlig høst, offisiell 

oppstart uke 41, 2 treninger pr uke (mandag og torsdag). 

Gruppe 5 – sporadiske treninger gjennom sommeren og tidlig høst, offisiell 

oppstart uke 41, 2-(*3) treninger pr uke mandag og torsdag. 

Gruppe 6 – 2-(*3) treninger pr uke fra mai – mars. 

*Felles/åpen langtur for alle utøvere og foreldre på søndager. 
 

Fra høsten 2018 ble det etablert et trenings samarbeid med andre klubber i 
regionen for alder 13-14 år. Det er fellestrening en gang pr måned med fokus 

på morsomme øvelser og at utøvere skal kunne knytte nye kontakter og på 
den måten holde motivasjon og treningsglede oppe. 
Fra tidligere er GTL rekrutt etablert for 15 åringer, de har en fellestrening 

hver 14 dag. 
 

Samlinger: Nærsamling 2 dagers treningssamling i oktober fra 10 år. 
Treningsøkter som er tilpasset de enkelte alderstrinn men også øvelser på 
tvers av alder. 

Familiesamling på snø i November, var i år på Gomobu. 
Vind sine samlinger er viktige for at utøvere og foreldre sammen skal oppleve 

skiglede og ha lyst å være en del av skimiljøet på Vind. 



 

 
 

I tillegg har vi deltatt på kretsens felles samling på tvers av ski grener og 15-
16 åringene har vært på kretsens langrennsamling.   
 

Konkurranser: Mange Vind utøvere fra 8 år har deltatt på kretsrenn, som 
mest var det 40 blå/ orange i sporet. Sportslig utvalg legger ut en oversikt på 

renn som er prioriterte for de ulike aldersgruppene. På renn som er 
prioriterte av sportslig utvalg stiller alltid en trener for gjennomgang av 
løypa. Utøver står fritt i å velge hvilke renn de ønsker å delta på og har selv 

ansvar for påmelding.    
 

Vind har hatt løpere som har deltatt på Ungdommens Holmenkollen renn og 
hovedlandsrennet. På NM var det 9 utøvere til start og Vind stilte med 3 

stafettlag 2 herre- og et damelag. 
 

Arrangement 
• Vinterens høyde punkt var KM 27/1 på Fastland. Dette var et samarbeids 

arrangement med Alpin gruppa i Gjøvik skiklubb og NRK sportslørdag. Det 

ble et vellykket arrangement som krevde store ressurser i sving gjeldende 
stadion mannskap og organisering. 

• KM Fellesstart, Vind,28/1. 

• Madshusskifestival 13/2, 280 lag. Godt arrangement med gode 
tilbakemeldinger 

• Klubbrenn 2018: Det har vært en god klubbrenn-sesong, 207 utøvere har 
gått 1 klubbrenn eller mer, dette er noe lavere enn 2017. Totalt er 8 renn 

gjennomført. Gjennomsnitt pr renn er ca. 170 deltakere. 
 

• GT – karusell: Løpskarusell sammen med Raufoss og ØTS. Vind arrangerer 2 

løp og er medarrangør på avslutningsløp. Deltaker antallet var økende fra 
tidligere år. 

 



 

 
 

 
• Frivillighet. 

Oppgaver på klubbrenn fordeles på foreldre som på den måten inkluderes i 

klubbens aktiviteter. Foreldre trenere rekrutteres gjennom nye kull og 
bekjentskaper. Foreldrekontakter verves gjennom trenere som spør på 

foreldremøter. Det er ofte noen ivrige foreldre som stiller opp og som da blir 
engasjerte, vi er helt avhengig av disse som alltid sier ja.   
 

Sportslige resultater 

NM senior/ junior 2018 

Mathilde Myrvold, nr 1. 15 km klassisk, nr 2 stafett lag Oppland, nr 3, 5 km 

fri  

Annette Berntsen nr 12, 5 km fri  

Ansgar Evensen nr 5 15km klassisk 

 

 

 



 

KM klassisk 18/3 

Eskil Engdal 1:e 

Mathilde Myrvold 1:e 

 

Totenbank cup 

Eskil Engdal nr 1 G 14 

Jessica Silber nr 2 J 14 

Casper Engum Nilsen, nr 3 G13 

Ludvig Ragnhildsløkken, nr 3 G 11 

 

Kretsmester skiatlon 2+2 km 

Eskil Engdal nr 1 G14,   

 

 

 

Mathilde Myrvold:  

Gull distanse JR NM 

Sølv sprint Jr. NM 

4 totalt i NC jr. 

Gode resultater i Jr. vm. 

 

Ansgar Evensen: 

Gull jr. NM sprint 

Nr 4 sammenlagt i NC jr. 

Nordisk jr. landskamp. 

 

 
 



 

Utøver med gode holdninger 

Både i lag idrett og i individuell idrett er det viktig med utøvere som bidrar 

ekstra til godt miljø i gruppa. I langrenn er Jessica Silber en utøver som i 

tillegg til å være en dyktig skiløper er ansvarsfull og morsom og en viktig person 

som bidrar til god stemning. Jessica ser alle og tuller gjerne med de yngre 

løperne som setter stor pris på det. På langturer er hun morsom å ha med og 

hun snakker med alle om det meste slik at turen går lett. Hun tar ansvar for 

enkelte treninger og hjelper til om det trengs. Jessica er en viktig rollemodell for 

våre yngre utøvere.  

 

 

2. Styresammensetning 
Leder:  Pernilla Egedius 

Nestleder:  Ole Henrik Evensen 

Arrangement: Bjørn Torgersen 

Anlegg og 

rep. sport utvalg: Knut Arild Bakke 

Klubbrenn:  Erik Sørlie 

   Jan Erik Hovland 

Ungdomskontakt: Johanne Ragnhildsløkken 

  

4.3.2019 

Ski hilsen 

Pernilla Egedius 

Leder langrennsgruppa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

c) Fotballgruppa 

 

 

Vind Idrettslag 

 Årsrapport Fotball 

2018 
 

 

  



 

3. Årsmelding  

Fotballgruppa hadde ved utgangen av 2018 574 aktive knyttet til 21 

treningsgrupper. Med 116 hovedtrener, trenere, lagledere og 

foreldrekontakter i spissen, gir fotballgruppa et aktivitetstilbud i form av 

treninger og kamper som utgjør minimum 100 000 timer i året.  

 

I 2018 har fotballgruppa tilvekst av Vind Stars som er et unified fotballtilbud 

som har gitt en svært positiv tilvekst til klubben. Fotballgruppa er svært 

stolte over at aktivitetsgruppen Vind Stars valgte å komme til klubben med 

dyktige frivillige og en svært positiv, og engasjert treningsgruppe.  

 

Fotballgruppa i Vind har i 2018 som tidligere vært heldige med at svært 

mange er villige til å bruke av egen fritid for å gi et aktivitetstilbud til barn- 

og unge i Sørbyen. Fotballgruppa har god rekruttering i yngre årsklasser, og 

har gjennom 2018 fått tilvekst av flere utøvere i ungdomsklassene og 

seniorspillere. Målt som en andel av barnekullene ved Vindingstad og 

Kopperud, har fotballtilbudet i de ulike alderstrinnene en oppslutning i 

bydelen på mellom 20 og 55 prosent av barnekullene på barnetrinnet. De 

fleste treningsgruppene har lavt frafall i barneårene (6-10 år), mens frafallet 

blir noe større i ungdomsårene (fra 13 år), især for jentespillere.   

 

 

 

 

 

 

             

 

J2010 i trening med Stein Are Sveen. 

Kamprop etter lokaloppgjør, Vind G2007. 



20 
 

I 2018 ble det etablert nye, selvdrevne, sosiale juniorlag som et tilbud for 

ungdom som ønsker et aktivitetstilbud utenom de ordinære juniortilbudene. 

Ungdomsrepresentant i fotballstyret, Vebjørn Sveum, har vært primus motor 

for utvikling av tilbudet.  Det har også vært en tilvekst av senior, 

herrespillere høsten 2018, og det er opprettet breddelag som vil stille lag i 6. 

divisjon i 2019. 

 

Fotballgruppa har siden 2017 hatt en ambisjon om å styrke tilbudet til jente- 

og damespillere i klubben. Vind IL har god rekruttering av jentefotballspillere, 

og har store treningsgrupper i samtlige aldersklasser fra 6 år til 12 år. På 

jentesiden bidrar noe mindre treningsgrupper og større frafall skaper til 

utfordringer særlig i ungdomsfotballen. Mindre spillergrupper gjør det mer 

krevende å lage tilpassede kamptilbud, og vil i enkelte tilfeller gjøre det 

krevende for treningsgruppene å stille lag.  

 

 

Juletrefest og sesongavslutning for fotballgruppa 
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Tabell: Registrert aktive og frivillige i treningsgrupper ved Vind IL per 

30.12.2018 

Kull Fødselsår Jenter Gutter Frivillige 

trenere 

Frivillig 

støttepersonell 

6-åringer 2012 32 22 4 2 

7-åringer 2011 19 21 6 6 

8-åringer 2010 19 37 10 4 

9-åringer 2009 21 25 6 9 

10-åringer 2008 18 31 8 4 

11-åringer 2007 22 40 11 5 

12-åringer 2006 24 (9)* 20 3 4 

13-åringer 2005  26 2 3 

13/14-

åringer 

2005/04 26  3 3 

14/15-

åringer 

2004/03  44 5 4 

Junior  54 17 5 3 

Senior  33 20   

Vind Stars 

** 

 27 3 3 

     *spillere som er medlem i Vardal IF, men deltar på tilbud i samarbeidslag.  

** Vind stars er nytt navn 2019 på Unified, tilrettelagt fotball for 

funksjonshemmede 

 

FFO og akademi 

Vind IL driver også et fotball-fritids-ordnings tilbud i aldersgruppen 6-13 år med 

i alt 115 deltakere. Tilbudet er drevet av administrasjonen, med en sportslig 

stab under ledelse av Thomas Andersen. I 2018 har FFO-tilbudet vært under 

kontinuerlig utvikling, og det har vært gledelig stor oppslutning fra jentespillere 

om tilbud om egen jentedag på akademiet. Flere av akademigruppene har fått 

tilbud om å delta på egnede cuparrangement, og fått gode sportslige 

utfordringer.  
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Bildtekst: Fotball-Fritids-ordning deltakere i 2018 

Fotballstyret og administrasjonen har over tid prioritert å heve kompetansen for 

sportslig stab knyttet til FFO/Akademi. Ved utgangen av 2018 har fem av 

trenerne med hovedansvar i akademiet UEFA-B lisens, mens øvrige har C-lisens. 

Investeringer i trenerkompetanse gir grunnlag for å forvente fortsatt god 

utvikling i akademitilbudet og øvrig fotballtilbud.  

 

Sportslig utvalg vil fra 2019 ha ansvar for å sikre god samhandling mellom 

akademitilbudet og aktiviteten i frivillige lag. Flere av trenerne i akademistaben 

er gjennom 2018-sesongen knyttet til klubbens øvrige drift som sportslig leder 

og trenere for ungdomslagene. Gjennom 2018 har flere av trenerne deltatt på 

NFF kurs som trenerveiledere, og i 2019 vil vi etablere rollen som trenerveileder 

knyttet tettere opp mot de frivillige lagene.   

 

• Trenere, ledere og foreldrekontakter.  
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Samtlige treningsgrupper i barnefotballen drives av frivillige trenere, lagledere 

og foreldrekontakter som legger ned stor innsats for å gi et godt tilbud til de 

aktive. I 2018 har svært mange av klubbens frivillige deltatt på trenerkurs og 

lederkurs i regi av Norges Fotballforbund. For ungdomslagene er det i hovedsak 

engasjert hovedtrenere som er ansvarlig for det sportslige tilbudet, men frivillige 

gir viktige bidrag rundt lagene også i ungdomsfotballen.  

• Rekruttering. 

Fotballgruppa i Vind har gjennom de siste tre årene etablert nye rutiner for 

oppstart av nye kull. Treningstilbudet for 6-åringene har våren 2018 vært ledet 

av sportslig leder Zeid Saleh og har hatt god oppslutning. Gjennomføringen av 

treninger er klubbledet, og frivillige trenere har blitt koblet på i løpet av året. 

Tilbudet får svært gode tilbakemeldinger, og bidrar til god ettervekst av 

engasjerte unger og foreldre. For 2012-kullet er det spesielt gledelig at vi har 

lykkes å rekruttere en stor gruppe jentespillere til organisert idrettstilbud.  

 

Bilde: Marius Jansen og ivrige 6-åringer på trening.  

For å skape gode rammer for jente- og damespillere er det i 2018 videreført et 

samarbeid med Vardal om ungdomslag, mens det ble innledet et samarbeid om 

senior- og J17-lag med Gjøvik-Lyn og Vardal. Gjennom samarbeidet med Vardal 

og Gjøvik har det lykkes klubbene å stille flere jente- og damelag. Det sportslige 

tilbudet har vært godt, og lagene har hatt god utvikling og hatt gode sportslige 

resultater. Frafallet av spillere er likevel fortsatt stort i gruppen, og det er 
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fortsatt et utviklingsmål å utvikle kamp- og treningstilbud som favner en større 

gruppe av jente/damespillerne i klubben i 2019.   

• Sportslig aktivitet. 

Fotballen i Vind har hatt høy aktivitet i regi av lagene på samtlige alderstrinn for 

både gutter og jenter. Gjennom året har svært mange av lagene deltatt på cuper 

og arrangement. I de yngre lagene er det særlig lokale cuper som prioriteres, og 

Vind har i 2018 vært godt representert på cuper i nærområdene. En stor gruppe 

Vindlag har prioritert Svenniscup i sommersesongen, og lag fra Vind har vært 

representert ved større cuper i sommersesongen.  

 

  

Spillere fra 2012 kullet under Raufossturneringen 

 

Gjennomføringen av kamp- og treningssesong har i år som tidligere vært styrt 

med myndig hånd av Aase Bjerkeseth i fotballstyret, og til tross for knapp 

banetilgang har Vind lykkes godt med gjennomføring av sesongen. I 2019 

sesongen er det bli en prioritert oppgave å skaffe ekstra baneareal og utbedre 

gressbanene for å sikre nok treningsflate.  

• Arrangementer. 

Fotballgruppa er ansvarlig for to større cuper, og gjennomfører flere små og 

større arrangement gjennom sesongen. Gjøvik-Cup ble gjennomført som et Eat-

Move Sleep konsept, og stor innsats fra de frivillige bidro til en god 

gjennomføring. Sluttspill for Adidascup ble gjennomført i Gjøvik under ledelse av 
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Andreas Lotterud, og arrangementet fikk nok en gang god tilbakemelding fra 

deltakerlagene.   

 

Jentefotballsamling på Vind med Ingrid Moe Wold våren 2018 

I 2018 har det vært prioritert tiltak rettet mot jente-damespillere i klubben som 

del av klubbens satsing for å løfte jentefotballen. På vårsesongen ble det 

gjennomført en treningssamling med Ingrid Moe Wold i samarbeid med Indre 

Østland Fotballkrets, en Eat Move Sleep samling med Ragnhild Gudbrandsen, og 

på høsten ble det gjennomført en cupfinaletur for jentespillerne.  

• Frivillighet. 

Den frivillige innsatsen i fotballen er i hovedsak knyttet til drift av 

treningsgrupper og lag. Fotballstyret har over tid hatt behov for en større stab 

for å bidra til felles drift av fotballens fellesaktiviteter. Det viktigste tiltaket for å 

styrke frivillig innsats i fellesoppgaver har vært å opprette undergrupper som 

arbeider frittstående med konkrete oppgaver. 

I 2018 er det etablert undergrupper som arbeider med a) sosiale tiltak og b) 

sportslig utvikling. Sportslig utvalg ledes av Zeid Saleh og har for øvrig 

medlemmer fra fotballstyret og sportslig stab i klubben.  

• Sportslige resultater verd å trekke frem. 
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Vind IL har mer enn 20 treningsgrupper med hovedformål å gi et tilbud av topp 

kvalitet hvor aktivitetsglede og utvikling står i hovedsete. Svært god jobbing i 

mange lag bidrar til at mange utøvere fortsetter med fotballen lenge, trives 

sosialt og har god sportslig utvikling.  

 

Flere treningsgrupper har også oppnådd gode sportslige resultater i 2018. Mange 

lag markerte seg godt i kretsmesterskapene, og G13, G14, J15 (samarbeidslag 

med Vardal IF), og J17 (samarbeidslag Gjøvik-Lyn og Vardal IF) ble 

kretsmestere i 2018. Vind ble derfor den klubben som hadde desidert flest 

kretsmestere i Indre Østland fotballkrets i 2018.  

 

 

Vinds kretsmestere i 2018 

I tillegg har mange Vindspillere markert seg i samarbeidslaget i 4. divisjon 

damer som rykket opp til 3 divisjon høsten 2018.  
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Vind-Vardal-Gjøvik Lyns 4. divisjonslag etter opprykksfinale høsten 2018. Laget 

ble trent av Trond Eric Slettum og Atle Maurud.  

4. Styresammensetning 
Eivind Merok  Leder 

Aase Bjerkeseth  Ansvarlig drakter, baner 
Aleksander Mellemberg Ansvarlig kiosk og arrangement 
Vebjørn Sveum  Ungdomsrepresentant 

Hanne Sønsteby  Sportslig utvalg 
Geir Morten Bjerkvold Sportslig utvalg 

Sturla Kollshaugen  Sportslig utvalg 
 

Sportslig utvalg er etablert som en undergruppe av fotballstyret, og har foruten 

Sønsteby, Bjerkvold og Kollshaugen bestått av Zeid Saleh (sportslig leder), 

Thomas Andersen (FFO/Akademi-leder) og Stian Lauritsen (trenerveileder, 

hovedtrener senior).  

 

6.3.2019  

Eivind Merok, fotballeder 

 

 

 



28 
 

d) Amerikansk Fotball 

 

 

Vind Idrettslag 

 Årsrapport Gjøvik Swans 

2018 
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5. Årsmelding  
• Antall aktive. 
Gjøvik Swans har i 2018 hatt ein opptur i antall aktiviteter, men en nedgang i 
samlet antall medlemmer sammenliknet med tidligere år. Vi har hatt stort press 

på rekruttering og igangsetting av aktiviteter for de mindre, både på cheerdance 

og amerikansk fotball.  

Det har vert varierende tall hos amerikansk fotball. Senior har vist noe nedgang, 
og junior har hatt noe svingende oppmøter gjennom året. Det har vært en 

utfordring med å lande et stabilt antall på juniorer, da det er veldig mange som 
driver med flere idretter/aktiviteter. Cheerdance har hatt en stabil økning i 2018. 

Med økende interesser fra flere så var det tydelig at det var på tide med et 
cheerdancetilbud på Gjøvik. Cheerdance har gått fra 7-8 medlemmer og en 

gruppe fra starten av året til nå to årskull og opp mot 18-20 medlemmer.  

• Trenere, ledere og foreldrekontakter.  
Trenger ikke liste opp disse, men si noe om hvordan dette har fungert 

gjennom året. 
 

Det har vert et økende behov for trenere i år da vi har jobbet med å få på plass 
juniorsatsing innen amerikansk fotball. Vi har tatt i bruk våre mest aktive og 
erfarne medlemmer fra senior og fått hjelp til juniortreninger. Det samme 

konseptet har Cheerdance også tatt til seg, de mest erfarne utøverne fra eldste 

gruppe blir med som veiledere for dei yngre.  

• Rekruttering. 
Ulike skolebesøk på alle alderstrinn har vert mest givende i forhold til nye 

medlemmer. Vi har også hatt stands på CC flere ganger. 

• Sportslig aktivitet. 
Amerikansk fotball og Cheerdance fikk begge oppleve et løft i form av 
konkurranser og aktivitet. Amerikansk fotball fikk prøve seg i en høyere divisjon, 

der ble det møtt hard motstand og sesongen vår resulterte seg i 0 seiere og 6 
tap. 4 av kampene var knappe seiere så vi ser fornøyd tilbake på sesongen, vel 

vitende at vi ikke gav oss uten kamp. Også i år ble det arrangert American Days 
på vind, med stort oppmøte blant publikum, god grillmat og en rekke aktiviteter 

for de mindre. 

Cheerdance har i store deler av året vert preget av for få deltakere til å delta i 

konkurranser. Utover mot høsten tok det seg bra opp og jentene var klare til å 
stille på Norwegian Open i November som deres første offisielle konkurranse. 
Det ble et kjempeløft da de gikk i fra arenaen med en 3-plass, der det var 6 lag 

som konkurrerte. Og det ar 

Prestasjoner 

For amerikansk fotball så er landslagdeltakelse for aldersbestemt ein faktor som 

er verdt å trekke fram. I år ble Dennis Weisten Løntjern og Anders Leine tatt ut 
på årets U19 lag. Dennis er 17 år og spilte Offensive tackle/guard, mens Anders 
spilte Quarterback på landslaget. Begge uttrykte seg veldig bra i 

spillsammenhenger.  
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Det er også verdt å trekke fram at Anders Leine fekk i 2018 scholarship for å 
spille Quarterback på nest høyeste collegenivå i USA. Å få scholarship på college 

i USA som Europeer, i tillegg til å være quarterback, er svært få i amerikan 

 

Teksten for de forskjellige punktene skal inneholde en presentasjon av 

aktiviteten siste året.  Legg gjerne med bilder. 

6. Styresammensetning 
Arnstein Kolve – Styreleder 

Julie Heiberg – Nestleder 

Birgitt Berget – Dugnader 

Kjersti Pedersen Runden – Økonomi 

Martine Havikhagen Nilsen – Skolekontakt 

Sunniva Simensen – Styremedlem 

Jonas Nøkland – Styremedlem 

Vegard Wahl – Varamedlem 

 

 
4.3.2019: 

Arnstein Kolve, leder 
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e) Bordtennis 
 

 

 

 

Vind Idrettslag 

 Årsrapport bordtennis 

2018 
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Årsmelding  

• Antall aktive. 

17 aktive seniorer (1 dame og 16 menn) 

11 aktive juniorer Fra 8-15 år (2 jenter og 9 gutter) 

 

• Trenere, ledere og foreldrekontakter.  

Vi har to trenere som deltar på senior og juniortrening to dager i uken. 

Klubben fikk ny leder i September 2018, fordi den forrige lederen ikke 

fungerte så godt.  

Vi har pr. dags dato ingen foreldrekontakter. 

 

• Rekruttering. 

Vi har ikke kommet i gang med rekrutteringsarbeid, siden vi ikke har plass og 

kapasitet til å ta i mot mange nye spillere. Vi kommer til å sette i gang dette 

arbeidet for fullt, når den nye hallen kommer på plass.  

 

• Sportslig aktivitet. 

Treninger: Seniorer og juniorer trener adskilt 2 ganger pr uke. I tillegg til en 

mosjonsgruppe for voksne 1 dag i uka. 

Seriespill: Vi har ett lag i 3.divisjon og to lag i 4.divisjon. Det ene 

4.divisjonslaget, ligger an til å rykke opp til 3. divisjon.  

Turneringer: I løpet av dette året har Vinds spillere vært representert på 8 

ulike turneringer i Norge og Sverige. Vi har til sammen fått 10 førsteplasser, 

noe som er veldig sterkt til at vi er en relativt ny klubb. 

• Sportslige resultater verd å trekke frem. 

1.plass KM damer 

1.plass RM damer 

2.plass KM jenter 13 år 

 

• Utøvere som utviser spesielle ferdigheter utover sportslige.  

Vind får mye ros fra stevnearrangørene for god sportslig oppførsel. I den 

forbindelse har også tre av våre spillere mottatt Fair-Play priser dette året. 
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Vind 3.divisjonslag: Morten Stenvold, Lars Petter Gudim, Ørjan 
Müller og Even Heggernes 

  

7. Styresammensetning 

Leder: Janne Dahl, Påmelding til stevner, gi medlemmene viktig informasjon, 

kommunikasjon med hovedstyret i Vind, andre bordtennisklubber og 

bordtennisforbundet.  

Sportslig leder: Morten Stenvold. Lede treninger og lage treningsopplegg. 

Rekrutteringsansvarlig: Bent Sæthermoen. 

Økonomiansvarlig: Robin Nyheim. Lisenser og medlemsavgifter, betaling stevner 

og dugnader.    

 

 

Fair play vinere fra Vind 

       

       

  

 

 

  

 

 

 

 

 

Magnus Gjerlaug Janne Dahl Robin Nyheim 
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Robin Nyheim i 4.divisjonskamp 

Tereza Hauptvogel på pallen etter sin 3.plass i Jenter 11år 

Janne Dahl på pallen etter sin 1.plass i Dameklassen 

Odd T Olsen på pallen etter sin 1.plass i herrer E 

Trond Dahl i 4. divisjonskamp 
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f) Anlegg 

 

 

Vind Idrettslag 

 Årsrapport 

ANLEGGSGRUPPE 

2018 
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Årsmelding  

Vind IL har gjennom 2018 fått en operativ anleggsgruppe som har gjennomført 

to møter.  

I gruppa sitter det representanter fra flere av idrettsgrenene i idrettslaget, samt 

den viktige ressursgruppa. 

Anleggstyrets mandat som vi jobber etter: 

Foreslå og utrede saker om anlegg og utstyr for å skape en effektiv drift innenfor 

de økonomiske rammer gitt av hovedstyret. 

Følgende saker er det jobbet og er satt som oppfølgingssaker i 2018: 

a) GOBB Arena  

b) Vindhytta - hva med Vindhytta når GOBB Arena står klar? Oppgradere lokalene?  

c) Kontorer, hvem sitter hvor? 

d) Garderobebygget – oppussing. 

e) Skiløyper og turstier 

f) Øvre bane 

g) Ballsletta 

h) Parkeringsarealer 

i) Kunstgressbanen – skifte gress i 2021?  

j) Maskiner og utstyr – behov for nyinnkjøp? Investeringsplan for maskinparken. 

k) Lagringsplass for alle idretter. 

l) Hvem gjør hva? – vaktmester – ressursgruppa 

 

GOBB Arena  

Gjennom året har det blitt gjennomført ny anbudskonkurranse, hvor entreprenør 

er kontrahert. Totalentreprenør er Hugaas Entreprenør AS, som har gode 

erfaringer og referanser med bygging av idrettsbygg.  

 

Reguleringsarbeidet har tatt lengre tid enn forutsatt. Hele Vind Idrettspark er nå 

regulert på ny.  

 

Byggestart for hallprosjektet er rett etter påske inneværende år, med forventet 

ferdigstillelse av fotballhall før jul 2019.  

 

Arbeidet med utarbeidelse av anbudskonkurranse, gjennomføring av denne og 

kontrahering er gjort av Vind medlemmer på dugnad (det er her spart store 

summer på innleid konsultbistand). Feste Kapp AS har bistått Vind IL ifm. 

reguleringsarbeidet. 
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Skistadion 

I forbindelse med bygging av GOBB arena har det også blitt behov for endring 

av skistadion. Nytt stadion ble etablert mot slutten av 2018.  

 

Det kommer til å bli gjort ytterligere tiltak rundt denne når bygging av GOBB 

arena starter opp.  

 

Nye traser godkjennes av Norges Skiforbund.  

 

Ressursgruppa 

Ressursgruppa gjør en fantastisk jobb igjennom hele året. Anleggsstyret har to 

representanter fra ressursgruppa, noe som er veldig viktig.  

 

Gjennom 2018 så er det gjennomført 487,5 dugnadstimer ifm. ski- / lysløyper.  

 

Videre så har gruppa mange faste arbeidsoppgaver som utføres igjennom hele 

året.  

 

8. Styresammensetning 

Anders Myhre (leder) 

Ketil Gjerde (administrasjon, sekretær) 

Kolbjørn Asphaug (administrasjon) 

Ragnar Skoglund (ressursgruppa) 

Svein Waal (ressursgruppa) 

Jostein Fuglerud 

Vegard Hjelleset (fotball) 

Knut Arild Bakke (ski) 

Eskil Hagen (Swans) 

 

 

 

5.3.2019 

Anders Myhre, leder 
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9. Regnskap for 2018 
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10. Noter til regnskapet. 

Vind Idrettslag Noter til regnskapet for 2018 

Årsregnskapet er satt opp i samsvar med God regnskapsskikk for små foretak. 

Regnskapsprinsipper 

Driftsinntekter og kostnader 

Inntektsføring skjer etter opptjeningsprinsippet som normalt vil være leveringstidspunktet for varer 

og tjenester. Kostnader medtas etter sammenstillingsprinsippet, dvs. at kostnader medtas i samme 

periode som tilhørende inntekter inntektsføres.  

Vurdering av balanseposter 

Anleggsmidler omfatter eiendeler bestemt til varig eie og bruk. Anleggsmidler vurderes til 

anskaffelseskost.  

Varige driftsmidler balanseføres og avskrives over driftsmidlets økonomiske levetid.  

Omløpsmidler og kortsiktig gjeld omfatter normalt poster som forfaller til betaling innen ett år etter 

balansedagen.  

Omløpsmidler vurderes til laveste verdi av anskaffelseskost og antatt virkelig verdi. 

Note 1 Anleggsmidler 

Konto 1110 Ballslette 

Inngående balanse 1.1.-2018 802 268,58 

  

Avskrivning 2018 52 365,04 

  

Utgående balanse pr 31.12.-2018 749 903,54 

Konto 1245 løypemaskin 

Inngående balanse 1.1.-2018 659 718,41 

  

Avskrivning 2018 82 642,00 

  

Utgående balanse pr 31.12.-2018 577 076,41 
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Konto 1286 Driftsløsøre 

Inngående balanse 1.1.-2018 - 

Tilgang i 2018 66 507,00 

  

Avskrivning 2018 35 392,00 

  

Utgående balanse pr 31.12.-2018 31 115,00 

Note 2 – Lønnskostnader, godtgjørelser, mv. 

Sum lønnskostnader 

Godtgjørelser i året: 

1 597 699 1 661 717 

Lønn til trenere, instruktører FFO og akademi 849 093 543 114 

Feriepenger 101 891 55 768 

Arbeidsgiveravgift 134 089 84 442 

 
Sum andre godtgjørelser 1 085 073 683 324 

 

 

Sum lønnskostnader og godtgjørelser 2 682 772 2 345 041 

Pensjonsforpliktelser 

Laget er pliktig til å ha tjenestepensjonsordning etter lov om obligatorisk tjenestepensjon 

Pensjonsordningen tilfredsstiller kravene i denne lov. 

Revisor 

Kostnadsført revisjonshonorar for 2018 utgjør kr 30 094 inkl. mva. I tillegg kommer andre tjenester 

med kr 0. 

Note 3 - Lån 

Konto 2240 Lån Løypemaskin 

Inngående balanse 1.1.-2018 659 718,14 

  

Lønnskostnader består av følgende poster: 2018 2017 

Lønn fast ansatte drift 1 180 089 1 274 291 

Feriepenger 160 722 152 915 

Arbeidsgiveravgift 217 026 206 191 

Refusjon av sykepenger -8 593  

Pensjonskostnader/OTP 38 929 25 357 

Andre lønnskostnader (forsikringer) 9 526 2 963 
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Avdrag betalt i 2018 82 642,00 

  

Utgående balanse pr 31.12.-2018 577 076,14 

Gjeld som forfaller mer enn 5 år frem i tid:  165 284 

Konto 2241 Lån ballslette 

Inngående balanse 1.1.-2018 802 268,66 

  

Avdrag betalt i 2018 52 365,38 

  

Utgående balanse pr 31.12.-2018 749 903,28 

Gjeld som forfaller mer enn 5 år frem i tid:  486 998 

Note 4 - GOBB arena 
Konto 2901 Gaver/bidrag fra private til hall saldo pr 31.12.-2018 379 669,34 

Konto 2902 Sponsorer til hall saldo pr 31.12.-2018 3 872 499,00 

Konto 2903 Firmagaver til hall saldo pr 31.12.-2018 121 000,00 

Konto 2904 Tilskudd fra Gjøvik Kommune til hall saldo pr 31.12.-2018 12 006 000,00 

Totale innbetalinger til hall pr 31.12.-2018  16 379 168,34 

Konto 2905 Kostander GOBB arena hittil  6 944 708,38 

Disponible midler pr. 31.12.-2018  9 434 459,96 

Konto 1970 Penger til hall på egen konto pr 31.12.-2018 9 200 988,34 

Årsaken til differansen mellom disponible midler og det som står på konto 1970 er at en del 

av bidragene til hall har kommet inn på driftskontoen og ikke er overflyttet til hallkontoen 

 

 

 

 

 



42 
 

11. Balanse for 2018 
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12. Kontrollkomiteens beretning 

Kontrollkomiteens beretning for 2018.  

Idrettslag med ekstern revisjon skal ha en kontrollkomite. Komiteens oppgave er blant annet:  

 Sammen med revisor å gjennomgå regnskapet og de økonomiske disposisjoner.  

 Følge opp at generalforsamlingsvedtak blir fulgt opp og gjennomført.  

Kontrollkomiteen har for 2018 foretatt sin gjennomgang etter at året er avsluttet. Det har vært 

samtaler med daglig leder og økonomiansvarlig i Vind og fokus har i hovedsak vært rettet mot 

regnskap for 2018 og idrettslagets økonomiske stilling. Vi har erfart, og forutsetter, at innspill fra 

revisor blir fulgt opp av styret og administrasjon.  

Kontrollkomiteen vil påpeke følgende forhold:  

 Vind il synes å ha gode rutiner og god oversikt over løpende drift og økonomiforvaltning. Det 

utarbeides månedlige regnskapsavslutninger som også behandles i styret. Det blir raskt tatt 

tak i avvik for å unngå underskudd.  

 Vind il har de sju siste årene gått med overskudd og styrket egenkapitalen. Det er bra.  

 2018 viser totalt sett et overskudd når en tar med resultatet i de enkelte lagene. Det bør 

vurderes om lagenes økonomiske overskudd bør føres på en annen måte enn det som 

gjøres i dag.  

 Styrets arbeid synes ryddig og godt dokumentert gjennom protokoller..  

Styreprotokollene har tidligere år blitt lagt ut på Vinds hjemmeside, men dette har ikke 

blitt gjennomført i 2018. Vi anbefaler at protokollene gjøres tilgjengelige for medlemmene.  

 Totens Sparebank er eneste bankforbindelsen, og likviditet som synes tilfredsstillende. o 

Bygging av flerbrukshall er vedtatt i alle ledd og finansiering er på plass. Dette blir et 

krevende prosjekt som vil gi Vind il mange muligheter.  

 Rutiner for innkreving av medlemsavgift og treningsavgift ser ut til å fungere godt og det er 

små restanser. I tillegg til egne oppfølgingsrutiner benyttes også eksternt firma. o Tidligere 

vedtatt strategiplan er dekker perioden 2014-2019. Dette er viktig dokument som må 

benyttes aktivt i den daglige driften av Vind il.  

 På direkte spørsmål fra kontrollkomiteen svarte økonomiansvarlig at lønn og bilgodtgjørelse 

ble behandlet og rapportert i henhold til gjeldende skatteregler.  

Gjøvik, 06.03.19.  
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13. Uttalelse fra ledelsen vedr. 

regnskapet for 2018. 

Uttalelse fra ledelsen  

 Deloitte AS  07.03.19  

Att.: Thomas Hagen Alm Pb 1204  

2806 Gjøvik  

Dette brevet sendes i forbindelse med Deres revisjon av regnskapet for Vind IL for året som ble 

avsluttet den 31. desember 2018, med det formål å kunne konkludere om hvorvidt regnskapet i 

det alt vesentlige gir et rettvisende bilde i samsvar med Regnskapslovens regler og god 

regnskapsskikk i Norge.  

Vi bekrefter etter beste evne og overbevisning, og etter å ha foretatt de forespørsler vi har ansett 

som nødvendige for å innhente de nødvendige opplysninger at:  

Regnskap  

• Vi har oppfylt vårt ansvar som fastsatt i vilkårene for revisjonsoppdraget datert 15.03.18 , 
vedrørende utarbeidelsen av regnskapet i samsvar med lov og forskrifter, og bekrefter at 
regnskapet gir et rettvisende bilde i samsvar med Regnskapslovens regler og god regnskapsskikk 
i Norge.  

• Vi bekrefter at viktige forutsetninger som er brukt av oss ved utarbeidelsen av 
regnskapsestimater, herunder regnskapsestimater målt til virkelig verdi, er rimelige, og at all 
relevant informasjon tilgjengelig på d.d. knyttet til virkelig verdi vurdering og vesentlig estimater 
er tatt hensyn til.  

• Vi bekrefter at det er tatt tilstrekkelig hensyn til og opplyst om forhold til nærstående parter og 
transaksjoner med disse i overensstemmelse med kravene i Regnskapslovens regler og god 
regnskapsskikk i Norge.  

• Vi bekrefter at hendelser og transaksjoner som ledelsen er blitt oppmerksom på og som har 
funnet sted frem til d.d. og som etter Regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge 
medfører korrigering eller omtale, er korrigert eller omtalt.  

• Vi bekrefter at regnskapet ikke inneholder vesentlig feilinformasjon eller mangler. Virkningen av 
ikke-korrigert feilinformasjon er uvesentlig, både enkeltvis og samlet for regnskapet sett som 
helhet.  

• Vi bekrefter at vi har påsett at selskapets regnskap og formuesforvaltning av betydning for 
regnskapet er gjenstand for betryggende kontroll, herunder slik intern kontroll som vi finner 
nødvendig for å muliggjøre utarbeidelsen av et regnskap som ikke inneholder vesentlig 
feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller feil.  

• Vi bekrefter at selskapets næringsoppgave og kontrolloppstilling over registrerte og 
innberettede beløp er utarbeidet og rapportert i samsvar med lov og forskrift, herunder også 
krav til rettidig innsendelse av rapporteringen.  
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• Vi bekrefter at alle kjente faktiske eller mulige rettstvister og krav som kan ha slik betydning at 

de må tas hensyn til ved utarbeidelsen av regnskapet, er gjort kjent for revisor og er redegjort 

for og gitt tilleggsopplysninger om i samsvar med Regnskapslovens regler og god regnskapsskikk 

i Norge.  

• Vi bekrefter at ledelsen erkjenner sitt ansvar for utformingen, iverksettelsen og vedlikeholdet av 
intern kontroll for å forhindre og avdekke misligheter.  

  

 Opplysninger som er gitt.  

 Vi har gitt revisor:  

• Tilgang til all informasjon som vi er kjent med, og som er relevant for utarbeidelsen av 
regnskapet, som for eksempel regnskapsregistreringer, dokumentasjon og øvrige forhold.  

• ytterligere informasjon som revisor har bedt om fra oss for revisjonsformål, og  

• Ubegrenset tilgang til personer i Vind IL som det etter revisors vurdering er nødvendig å innhente 
revisjonsbevis fra.  

• Vi bekrefter at alle transaksjoner er registrert i regnskapsposter og reflektert i regnskapet.  

• Vi har gitt revisor opplysning om resultatene av våre vurderinger av risikoen for at regnskapet 
kan inneholde vesentlig feilinformasjon som følge av misligheter.  

• Vi har gitt revisor alle opplysninger om eventuelle misligheter eller mistanker om misligheter 
som vi er kjent med og som kan ha påvirket Vind IL, og som involverer:  

• Ledelsen, ansatte som har en betydningsfull rolle i forhold til intern kontroll, eller  

• andre hvor misligheten kunne hatt en vesentlig virkning på regnskapet.  

• Vi har gitt revisor opplysning om alle eventuelle påstander eller mistanker om misligheter som 

kan ha påvirket Vind ILS regnskap og som er kommunisert av ansatte, tidligere ansatte, 

analytikere, tilsynsmyndigheter eller andre.  

• VI har gitt revisor informasjon om alle kjente tilfeller av manglende overholdelse eller mistanke 
om manglende overholdelse av lover og forskrifter, og som kan ha vesentlig virkning på 
regnskapet.  

• Vi har gitt revisor opplysninger om identiteten til Vind ILS nærstående parter og alle forhold til 
nærstående parter og transaksjoner med disse som vi er kjent med.  

• Vi bekrefter av vi ikke har avgitt øvrig informasjon om årsregnskapet utover den informasjonen 
som fremgår av årsberetningen.  

• Vi bekrefter at regnskapet og årsberetningen er i overenstemmelse med hverandre, og at 
årsberetningen ikke inneholder vesentlig feilinformasjon.  

• Vi bekrefter at vi ikke har til hensikt å avgi ytterligere øvrig informasjon om årsregnskapet. Om 
det likevel skulle bli aktuelt å avgi slik øvrig informasjon, vil den bli gjort tilgjengelig for revisor 
før utstedelse av informasjonen.  

 
(Daglig leder) 
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14. Revisors beretning 

 
 Deloitte AS    

Trondhjemsvegen 3  
NO-2821 Gjøvik  
Norway  

  
Tel: +47 400 34 100  
www.deloitte.no  

  

  

Til årsmøtet i Vind Idrettslag  

UAVHENGIG REVISORS BERETNING  

Uttalelse om revisjonen av årsregnskapet  

Konklusjon  
Vi har revidert Vind Idrettslags årsregnskap som viser et overskudd på kr 53 586. Årsregnskapet 

består av balanse per 31. desember 2018, resultatregnskap for regnskapsåret avsluttet per 

denne datoen og noter til årsregnskapet, herunder et sammendrag av viktige 

regnskapsprinsipper.  

Etter vår mening er det medfølgende årsregnskapet avgitt i samsvar med lov og forskrifter og 

gir et rettvisende bilde av organisasjonens finansielle stilling per 31. desember 2018, og av dets 

resultater for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med regnskapslovens regler 

og god regnskapsskikk i Norge.  

Grunnlaget for konklusjonen  
Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med lov, forskrift og god revisjonsskikk i Norge, 

herunder de internasjonale revisjonsstandardene International Standards on Auditing (ISA-

ene). Våre oppgaver og plikter i henhold til disse standardene er beskrevet i Revisors oppgaver 

og plikter ved revisjon av årsregnskapet. Vi er uavhengige av organisasjonen slik det kreves i lov 

og forskrift, og har overholdt våre øvrige etiske plikter i samsvar med disse kravene. Etter vår 

oppfatning er innhentet revisjonsbevis tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag for vår 

konklusjon.  

Øvrig informasjon  
Ledelsen er ansvarlig for øvrig informasjon. Øvrig informasjon omfatter informasjon i 

årsrapporten bortsett fra årsregnskapet og den tilhørende revisjonsberetningen.  

Vår uttalelse om revisjonen av årsregnskapet dekker ikke øvrig informasjon, og vi attesterer 

ikke den øvrige informasjonen.   
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I forbindelse med revisjonen av årsregnskapet er det vår oppgave å lese øvrig informasjon med 

det formål å vurdere hvorvidt det foreligger vesentlig inkonsistens mellom øvrig informasjon og 

årsregnskapet, kunnskap vi har opparbeidet oss under revisjonen, eller hvorvidt den 

tilsynelatende inneholder vesentlig feilinformasjon. Dersom vi konkluderer med at den øvrige 

informasjonen inneholder vesentlig feilinformasjon er vi pålagt å rapportere det. Vi har 

ingenting å rapportere i så henseende.  

Styrets og daglig leders ansvar for årsregnskapet  
Styret og daglig leder (ledelsen) er ansvarlig for å utarbeide årsregnskapet i samsvar med lov og 

forskrifter, herunder for at det gir et rettvisende bilde i samsvar med regnskapslovens regler og 

god regnskapsskikk i Norge. Ledelsen er også ansvarlig for slik intern kontroll den finner 

nødvendig for å kunne utarbeide et årsregnskap som ikke inneholder vesentlig feilinformasjon, 

verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil.  

  

Deloitte AS and Deloitte Advokatfirma AS are the Norwegian affiliates of Deloitte NWE LLP, a member firm of Deloitte Touche   Registrert i Foretaksregisteret Medlemmer av Tohmatsu 

Limited ("DTTL"), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are  Den norske Revisorforening legally separate and independent entities. 

DTTL (also referred to as "Deloitte Global") does not provide services to clients.  Organisasjonsnummer: 980 211 282    
Please see www.deloitte.no for a more detailed description of DTTL and its member firms.    
  
© Deloitte AS   

  

      

  

 side 2  
Uavhengig revisors beretning – Vind  

Idrettslag  

  

Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må ledelsen ta standpunkt til organisasjonens evne til 

fortsatt drift og opplyse om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt 

drift skal legges til grunn for årsregnskapet så lenge det ikke er sannsynlig at virksomheten vil 

bli avviklet.  

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet  
Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at årsregnskapet som helhet ikke inneholder 

vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en 

revisjonsberetning som inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av 

sikkerhet, men ingen garanti for at en revisjon utført i samsvar med lov, forskrift og god 

revisjonsskikk i Norge, herunder ISA-ene, alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon som 

eksisterer. Feilinformasjon kan oppstå som følge av misligheter eller utilsiktede feil. 

Feilinformasjon blir vurdert som vesentlig dersom den enkeltvis eller samlet med rimelighet 
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kan forventes å påvirke økonomiske beslutninger som brukerne foretar basert på 

årsregnskapet.   

Som del av en revisjon i samsvar med lov, forskrift og god revisjonsskikk i Norge, herunder ISA-

ene, utøver vi profesjonelt skjønn og utviser profesjonell skepsis gjennom hele revisjonen. I 

tillegg:  

• identifiserer og anslår vi risikoen for vesentlig feilinformasjon i årsregnskapet, enten det 

skyldes misligheter eller utilsiktede feil. Vi utformer og gjennomfører revisjonshandlinger 

for å håndtere slike risikoer, og innhenter revisjonsbevis som er tilstrekkelig og 

hensiktsmessig som grunnlag for vår konklusjon. Risikoen for at vesentlig feilinformasjon 

som følge av misligheter ikke blir avdekket, er høyere enn for feilinformasjon som skyldes 

utilsiktede feil, siden misligheter kan innebære samarbeid, forfalskning, bevisste 

utelatelser, uriktige fremstillinger eller overstyring av intern kontroll.  

• opparbeider vi oss en forståelse av den interne kontroll som er relevant for revisjonen, for 

å utforme revisjonshandlinger som er hensiktsmessige etter omstendighetene, men ikke 

for å gi uttrykk for en mening om effektiviteten av organisasjonens interne kontroll.  

• evaluerer vi om de anvendte regnskapsprinsippene er hensiktsmessige og om 

regnskapsestimatene og tilhørende noteopplysninger utarbeidet av ledelsen er rimelige.  

• konkluderer vi på hensiktsmessigheten av ledelsens bruk av fortsatt drift-forutsetningen 

ved avleggelsen av årsregnskapet, basert på innhentede revisjonsbevis, og hvorvidt det 

foreligger vesentlig usikkerhet knyttet til hendelser eller forhold som kan skape tvil av 

betydning om organisasjonens evne til fortsatt drift. Dersom vi konkluderer med at det 

eksisterer vesentlig usikkerhet, kreves det at vi i revisjonsberetningen henleder 

oppmerksomheten på tilleggsopplysningene i årsregnskapet, eller, dersom slike 

tilleggsopplysninger ikke er tilstrekkelige, at vi modifiserer vår konklusjon om årsregnskapet 

og årsberetningen. Våre konklusjoner er basert på revisjonsbevis innhentet inntil datoen 

for revisjonsberetningen. Etterfølgende hendelser eller forhold kan imidlertid medføre at 

organisasjonen ikke fortsetter driften.  

• evaluerer vi den samlede presentasjonen, strukturen og innholdet i årsregnskapet, 

inkludert tilleggsopplysningene, og hvorvidt årsregnskapet gir uttrykk for de underliggende 

transaksjonene og hendelsene på en måte som gir et rettvisende bilde.  

Vi kommuniserer med dem som har overordnet ansvar for styring og kontroll blant annet om 

det planlagte omfanget av revisjonen og til hvilken tid revisjonsarbeidet skal utføres. Vi 

utveksler også informasjon om forhold av betydning som vi har avdekket i løpet av revisjonen, 

herunder om eventuelle svakheter av betydning i den interne kontrollen.  

  

 side 3  
Uavhengig revisors beretning – Vind 

Idrettslag  
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Uttalelse om andre lovmessige krav  

Konklusjon om registrering og dokumentasjon  
Basert på vår revisjon av årsregnskapet som beskrevet ovenfor, og kontrollhandlinger vi har 

funnet nødvendig i henhold til internasjonal standard for attestasjonsoppdrag ISAE 3000 

Attestasjonsoppdrag som ikke er revisjon eller forenklet revisorkontroll av 

historisk finansiell informasjon, mener vi at ledelsen har oppfylt sin plikt til å sørge for 

ordentlig og oversiktlig registrering og dokumentasjon av organisasjonens 

regnskapsopplysninger i samsvar med lov og god bokføringsskikk i Norge.  

  

Gjøvik, 11. mars 2019  

Deloitte AS  
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15. Innkomne forslag. 
 

 

Vind Idrettslag 

Sak til årsmøtet 2019:   

Forslag om å ta opp Truger som egen idrett i Vind IL på permanent 

basis. 

 
Bakgrunn  

 
Vind IL - Truger. 
 
På årsmøtet i 2015 ble Truger tatt opp som en prøveordning og 
nå, 4 år etter er denne aktiviteten fremdeles i godt driv, men 
intet formelt vedtak er fattet. 
 
NIF er utfordret på at Truger aksepteres som en idrett på lik 
linje med alle andre, noe som gir denne muligheten til å delta i 
bl.a. Special Olympics. 
 

 
Hensikt med vedtaket; 

 
Vind IL har en målsetting om å øke aktiviteten og antall 
medlemmer og bidra positivt til å bedre folkehelsen i samfunnet 
generelt. Aktivitet for funksjonshemmede er særdeles viktig i 
forbindelse med dette 
 

 
Økonomi ved vedtaket; 

 
Det skal betales medlemsavgift på lik linje med alle andre 
medlemmer i tillegg til treningsavgiften. Denne gruppens 
aktiviteter skal være utøverfinansiert på samme måte som alle 
andre grupper i Vind. 
Tiltaket belaster ikke administrasjonen i noen særlig grad. 
 

 
Forslag til vedtak; 

 
Det dannes en egen undergruppe Vind Truger, som drives av 
trener og en oppmann.  
 

 

Forslag til vedtak: Hovedstyret i Vind IL foreslår at Truger tas opp som egen 

idrett i Vind IL som beskrevet ovenfor. 
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16. Fastsette medlemskontingent for 

2020. 
 

Medlemskontingenter pr 1.1.2019: 
Enkeltmedlem: 500,- 

Familiemedlem: 950,- 
Støttemedlem: 250,- 

 
Forslag til vedtak: 

Hovedstyret foreslår å ikke øke medlemskontingenten for 2020. 
 

 

17. Organisasjon 

 
 

  

Hovedstyret 

Fotball 

Aktivitet 

 

Am Fotball 

Cheerdance 

Bordtennis 

Truger 

Langrenn 

ADM 

Daglig leder 
 

Ketil Gjerde 
100% 

MARKED DRIFT ØKONOMI 

Andreas 100 % 

- Ansvar marked 

- Markedsføring av arr. 

- Rune Mørkved Pt. 25 % 
midlertidig stilling  
(100 % på sikt)  
- Ansvar for anlegg, 
arrangements-
gjennomføring,  

Renata i 50 % 

(Kolbjørn i tillegg i overgang)  

-Regnskap/økonomi 

-Tilrettelegge kiosk/dugnad 

Anlegg 
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Sammensetning hovedstyre og gruppestyrer: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

18. Oversikt Æresmedlemmer 

 

Æresmedlemmer i Vind IL, pr 1.3.2019: 

 

 

 

 

 

 

 

År Navn 
1982 Sverre Hasli † 

1982 Mathias Skoglund † 

1982 Harald Mellemberg † 

1993 Arne Sørlie † 

2002 Bjørn Kjendsberg 

2012 Kåre Martinsen 

2012 Rune Stenvold 

2018 Kolbjørn Asphaug 

Hovedstyret 

Leder fotball 

Leder aktivitet 

Leder langrenn 

Leder anlegg 

Leder hovedstyre 

Nestleder 

hovedstyre 

Økonomi/marked 

hovedstyre 

Styremedlem 

hovedstyre 

1-3 vara-

medlemmer 
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19. Budsjett for 2019. 

 

 



55 
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20. Valg 

 

Valgkomiteens innstilling: 

Hovedstyret: 

Leder    Richard Søfteland Jensen  Gjenvalg for 1 år 

Nestleder   Eva Rasch Arnesen   Ny, velges for 2 år 

Styremedlem økonomi Jon Nikolai Rønningen  Gjenvalg 2 år 

Styremedlem org.  Jens Petter Markestad  Gjenvalg 2 år 

Styremedlem anlegg Anders Myhre   På valg 2020 

Styremedlem Langrenn Pernilla Egedius   På valg 2020 

Styremedlem Fotball Eivind Merok   På valg 2020 

Styremedlem Aktivitet Julie Heiberg   Ny, velges for 2 år 

 

Varamedlem   Ole Henrik Evensen  Gjenvalg 1 år 

Varamedlem   Knut Arild Bakke   Gjenvalg 1 år 

Varamedlem   Morten Stenvold    Gjenvalg 1 år 

 

Kontrollkomiteen 

Øystein Schjellerud       Gjenvalg 1 år 

Bjørnar Stenersen       Gjenvalg 1 år 

 

Valgkomiteen 

Mari Lauritzen Hasle      NY, velges for 2 år 

Barbro Marie Hagberg      På valg 2020 

 

Disse fratrer sine verv: 

Jogrim Ristebråten (Nestleder) 

Else Karin Engdal (Valgkomiteen) 
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Topp Kvalitet – Ren Idrettsglede 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Generalsponsor: 


